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       REPUBLIKA HRVATSKA 

PRIMORSKO – GORANSKA ŽUPANIJA 

               OPĆINA FUŽINE 

                Općinsko vijeće 

 

KLASA: 024-02/23-01/10 

URBROJ: 2170-19-23-26 

Fužine, 15. prosinac 2023. 

 

Z A P I S N I K 

S 20. SJEDNICE OPĆINSKOG VIJEĆA OPĆINE FUŽINE ODRŽANE U VIJEĆNICI  

OPĆINE FUŽINE DANA 15. PROSINCA 2023. GODINE S POČETKOM U 16:30 SATI 

 

Nazočni: 

 

• članovi Općinskog vijeća: Sabina Urbanc, Dario Colnar, Slavko Starčević, Valentin 

Crljenko, Nataša Blažević Starčević, Slobodan Huš.  

• Od 16:50 sati sjednici se pridružila Nataša Marohnić Trglavčnik. 

 

Nenazočni: 

 

• članovi Općinskog vijeća: Marinko Kauzlarić, Tajana Kauzlarić Korica. 

 

Ostali nazočni: 

• David Bregovac, općinski načelnik 

• Helena Pavić, Pročelnica Jedinstvenog upravnog odjela Općine Fužine 

• Tea Štimac, Viši savjetnik za financije 

• Josipa Vlahović, Stručni suradnik za komunalne poslove 

• Maja Starčević, Referent za financije i društvene djelatnosti 

• Nensi Urbanc, zapisničar 

• Predstavnici medija 

 

Predsjednik Valentin Crljenko pozdravio je sve nazočne te utvrdio da je na današnjoj sjednici 

nazočno 6 (šest) članova Općinskog vijeća. Predsjednik Valentin Crljenko je nadalje utvrdio da 

je nazočan dovoljan broj članova Općinskog vijeća kako bi sve donesene odluke bile 

pravovaljane i može se nastaviti sa radom. 

  

Predsjednik Valentin Crljenko obavijestio je prisutne da se sjednice snimaju. 

 

Predsjednik Valentin Crljenko daje na glasovanje predloženi Zapisnik s 19. sjednice Općinskog 

vijeća Općine Fužine održane 16. studenog 2023.godine. 

Nitko nije izjavio primjedbu na zapisnik. 

 

Sa 6 (šest) glasova ZA (Sabina Urbanc, Dario Colnar, Slavko Starčević, Valentin Crljenko, 

Nataša Blažević Starčević, Slobodan Huš) prihvaćen je Zapisnik s 19. sjednice Općinskog 

vijeća Općine Fužine. 
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Za vijećnička pitanja prijavili su se: 

 

1. Sabina Urbanc - dva (2) pitanja, 

2. Nataša Blažević Starčević - dva (2) pitanja, 

3. Dario Colnar - dva (2) pitanja, 

4. Slobodan Huš - dva (2) pitanja 

5. Slavko Starčević - jedno (1) pitanje. 

 

Predsjednik Valentin Crljenko navodi da je dana 6.12.2023. vijećnicima dostavljen Prijedlog 

Dnevnog reda s materijalima. 

 

Predsjednik Valentin Crljenko navodi da je dana 12.12.2023. vijećnicima dostavljen Prijedlog 

Dopune Dnevnog reda s materijalima. 

 

Predsjednik Valentin Crljenko navodi da je ranije primio Zahtjev za skidanje točaka Dnevnog 

reda pod rednim brojem 23, 24, 25 i 26 potpisan od četvero vijećnika (Slobodana Huša, Daria 

Colnara, Sabine Urbanc i Nataše Blažević Starčević). 

 

Predsjednik Predsjednik Valentin Crljenko daje predlagateljima riječ da obrazlože svoj 

prijedlog. 

 

Slobodan Huš obrazlaže Prijedlog da se s Dnevnog reda izostave točke pod rednim brojem 23, 

24, 25 i 26. 

 

Predsjednik Predsjednik Valentin Crljenko daje na glasovanje Prijedlog da se s Dnevnog reda 

izostave točke pod rednim brojem 23, 24, 25 i 26. 

 

S 4 (četiri) glasa ZA (Dario Colnar, Slobodan Huš, Sabina Urbanc, Nataša Blažević Starčević) 

prihvaćen je prijedlog da se s Dnevnog reda izostave točke pod rednim brojem 23, 24, 25 

i 26. 

(Zahtjev za skidanje točaka dnevnog reda čini sastavni dio Zapisnika) 

 

Predsjednik Valentin Crljenko nadalje navodi da je netom prije sjednice primio Zahtjev za 

dopunu Dnevnog reda potpisan od četvero vijećnika (Slobodana Huša, Daria Colnara, Sabine 

Urbanc i Nataše Blažević Starčević) pod nazivom Donošenje Zaključka Općinskog vijeća 

Općine Fužine kojim se Pročelnici Jedinstvenog upravnog odjela Općine Fužine nalaže da 

u roku  od 30 dana od datuma donošenja Zaključka pripremi Nacrt prijedloga Pravilnika o 

sufinanciranju troškova srednjoškolskog obrazovanja učenika s područja općine Fužine 

uvrsti u dnevni red. 

 

Predsjednik Predsjednik Valentin Crljenko daje predlagateljima riječ da obrazlože svoj 

prijedlog. 

 

Nataša Blažević Starčević obrazlaže Prijedlog Dopune Dnevnog reda. 

 

U 16:50 sati sjednici se pridružuje Nataša Marohnić Trglavčnik. 

 

Predsjednik Valentin Crljenko utvrđuje da je sada na sjednici nazočno 7 (sedam) članova 

Općinskog vijeća i može se nastaviti sa radom. 
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Predsjednik Valentin Crljenko zamolio je Pročelnicu da uputi vijećnike je li donošenje ovakvog 

Zaključka pravno valjano. 

Pročelnica Helena Pavić napominje da donošenje predloženog Zaključka nije u skladu sa 

zakonom, Statutom i Poslovnikom Općinskog vijeća. 

Predsjednik Valentin Crljenko daje na glasovanje Prijedlog Dopune Dnevnog reda. 

 

S 4 (četiri) glasa ZA (Dario Colnar, Slobodan Huš, Sabina Urbanc, Nataša Blažević Starčević) 

prihvaćen je Prijedlog Dopune Dnevnog reda. 

(Zahtjev za dopunu dnevnog reda čini sastavni dio Zapisnika) 

 

Predsjednik Valentin Crljenko je pročitao i dao na glasovanje Prijedlog Dnevnog reda s 

izmjenama i dopunama. 

 

Sa 6 (šest) glasova ZA (Sabina Urbanc, Dario Colnar, Slavko Starčević, Valentin Crljenko, 

Nataša Blažević Starčević, Slobodan Huš) prihvaćen je sljedeći dnevni red. 

 

DNEVNI RED 

 

1. Prijedlog Odluke o visini poreznih stopa godišnjeg poreza na dohodak na području Općine 

Fužine  

2. Prijedllog Odluke o općinskim porezima Općine Fužine 

3. Prijedlog Odluke o visini paušalnog poreza po krevetu, smještajnoj jedinici u kampu i 

smještajnoj jedinici u objektu za robinzonski smještaj na području Općine Fužine 

4. Prijedlog Proračuna Općine Fužine za 2024. godinu sa projekcijama za 2025. i 2026. godinu  

5. Prijedlog Odluke o izvršavanju Proračuna Općine Fužine za 2024. godinu  

6. Prijedlog Višegodišnjeg plana uravnoteženja za razdoblje 2024.-2026. godine  

7. Prijedlog Programa održavanja komunalne infrastrukture na području Općine Fužine za 

2024. godinu  

8. Prijedlog Programa građenja komunalne infrastrukture na području Općine Fužine za 2024. 

godinu 

9. Prijedlog Programa javnih potreba u predškolskom i školskom odgoju i obrazovanju Općine 

Fužine za 2024. godinu  

10. Prijedlog Socijalnog programa Općine Fužine za 2024. godinu  

11. Prijedlog Programa javnih potreba Općine Fužine u sportu za 2024. godinu 

12. Prijedlog Programa javnih potreba Općine Fužine u kulturi za 2024. godinu  

13. Prijedlog Programa korištenja sredstava ostvarenih od zakupa poljoprivrednog zemljišta u 

vlasništvu Republike Hrvatske u 2024. godinu  

14. Prijedlog Programa korištenja sredstava naknade za promjenu namjene poljoprivrednog 

zemljišta na području Općine Fužine za 2024. godinu 

15. Prijedlog Programa utroška sredstava šumskog doprinosa za 2024. godinu  

16. Prijedlog Izmjena i dopuna Prostornog plana uređenja Općine Fužine  

17. Prijedlog Odluke o visini koeficijenta za obračun plaće službenika u Jedinstvenom 

upravnom odjelu Općine Fužine  

18. Prijedlog Odluke o raspoređivanju sredstava za redovito financiranje političkih stranaka 

zastupljenih u Općinskom vijeću Općine Fužine za 2024. godinu  

19. Prijedlog Odluke o usvajanju Plana upravljanja imovinom u vlasništvu Općine Fužine za 

2024. godinu  

20. Prijedlog Odluke o utvrđivanju mjerila za naplatu usluga Dječjeg vrtića „Snježna pahulja“ 

od roditelja – korisnika usluga  
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21. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Pravilnik o izmjenama i dopunama 

Pravilnika o unutarnjem ustrojstvu i načinu rada Dječjeg vrtića „Snježna pahulja“  

22. Civilna zaštita: 

- Prijedlog Analize stanja sustava Civilne zaštite na području Općine Fužine za 2023. 

godinu 

23. Prijedlog Godišnjeg plana razvoja sustava Civilne zaštite na području Općine Fužine za 

2024. godinu s financijskim učincima za trogodišnje razdoblje  

24. Prijedlog Odluke o izboru najpovoljnije ponude za prodaju nekretnina u vlasništvu Općine 

Fužine 

25. Prijedlog Zaključka Općinskog vijeća Općine Fužine kojim se Pročelnici Jedinstvenog 

upravnog odjela Općine Fužine nalaže da u roku  od 30 dana od datuma donošenja 

Zaključka pripremi Nacrt prijedloga Pravilnika o sufinanciranju troškova srednjoškolskog 

obrazovanja učenika s područja općine Fužine 

26. Vijećnička pitanja  

 

Ad 1.:   

Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je primljen prijedlog Odluke o visini poreznih stopa 

godišnjeg poreza na dohodak na području Općine Fužine. 

Tea Štimac obrazložila je prvu točku dnevnog reda. 

Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspravu. 

Nitko se nije javio za raspravu. 

Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu i daje na glasovanje donošenje prve točke 

dnevnog reda. 

 

Sa 7 (sedam) glasova ZA (Sabina Urbanc, Dario Colnar, Slavko Starčević, Valentin Crljenko, 

Nataša Blažević Starčević, Slobodan Huš, Nataša Marohnić Trglavčnik) donosi se 

 

Odluka o visini poreznih stopa godišnjeg poreza na dohodak na području Općine Fužine 

 

Ad 2.:    

Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je primljen prijedlog Odluke o općinskim porezima 

Općine Fužine. 

Tea Štimac obrazložila je drugu točku dnevnog reda. 

Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspravu. 

Za raspravu su se javile Nataša Marohnić Trglavčnik i Sabina Urbanc a odgovor na pitanje dao 

je David Bregovac. 

Nataša Marohnić Trglavčnik na temelju članka 51. Poslovnika Općinskog vijeća Općine Fužine 

(Službene novine Općine Fužine broj 06/21) želi podnijeti usmeni Amandman na  prijedlog 

Odluke o općinskim porezima Općine Fužine. 

 

Na temelju članka 51. Poslovnika Općinskog vijeća Općine Fužine (Službene novine Općine 

Fužine broj 06/21) Predsjednik Valentin Crljenko daje na glasovanje mogućnost usmenog 

podnošenja amandmana Nataše Marohnić Trglavčnik.  

 

Sa 2 (dva) glasa ZA (Nataša Blažević Starčević i Nataša Blažević Starčević) ne prihvaća se 

mogućnost usmenog podnošenja amandmana Nataše Marohnić Trglavčnik. 

 

Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu o drugoj točci dnevnog reda i daje na 

glasovanje donošenje druge točke dnevnog reda. 
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Sa 2 (dva) glasa ZA (Slavko Starčević i Valentin Crljenko), 4 (četiri) glasa PROTIV                      

(Dario Colnar, Slobodan Huš, Sabina Urbanc, Nataša Blažević Starčević) i 1 (jednim) glasom 

SUZDRŽAN (Nataša Marohnić Trglavčnik) NIJE PRIHVAĆEN:  

Prijedlog Odluke o općinskim porezima Općine Fužine. 

 

Ad 3.:    

Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je primljen prijedlog Odluke o visini paušalnog poreza 

po krevetu, smještajnoj jedinici u kampu i smještajnoj jedinici u objektu za robinzonski smještaj 

na području Općine Fužine. 

Tea Štimac obrazložila je treću točku dnevnog reda. 

Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspravu. 

Za raspravu su se javile Nataša Marohnić Trglavčnik i Sabina Urbanc, a odgovore na pitanja 

dali su David Bregovac i Valentin Crljenko. 

Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu i daje na glasovanje donošenje treće točke 

dnevnog reda. 

 

Sa 3 (tri) glasa ZA (Slavko Starčević, Valentin Crljenko, Nataša Marohnić Trglavčnik) i                       

4 (četiri) glasa PROTIV (Dario Colnar, Slobodan Huš, Sabina Urbanc, Nataša Blažević 

Starčević) NIJE PRIHVAĆEN: 

Prijedlog Odluke o visini paušalnog poreza po krevetu, smještajnoj jedinici u kampu i 

smještajnoj jedinici u objektu za robinzonski smještaj na području Općine Fužine 

Ad 4.:    

Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je primljen prijedlog Proračuna Općine Fužine za 2024. 

godinu sa projekcijama za 2025. i 2026. godinu. 

Tea Štimac obrazložila je četvrtu točku dnevnog reda. 

Predsjednik Valentin Crljenko navodi da je temeljem članka 47. stavak 1. te članka 50. 

Poslovnika Općinskog vijeća Općine Fužine(„Službene novine Općine Fužine“ broj 02/18, 

01/20 i 01/21) zaprimljen Amandman na prijedlog Proračuna Općine Fužine za 2024. godinu 

sa projekcijama za 2025. i 2026. godinu potpisan od strane četiri vijećnika (Nataše Blažević 

Starčević Slobodana Huša, Daria Colnara, i Marinka Kauzlarića). Amandman je podnesen u 

roku i od ovlaštenih predlagatelja te je pravovaljan. 

Predsjednik Valentin Crljenko pročitao je sljedeći:  

 

Amandman na  prijedlog Proračuna Općine Fužine za 2024. godinu                                            

s projekcijama za 2025. i 2026. godinu 

 

Na temelju članka 47. stavka 1. te članka 50. Poslovnika Općinskog vijeća Općine Fužine 

("Službene novine Općine Fužine“ broj 02/18, 01/20 i 01/21), podnositelji amandmana 

podnose amandman na Prijedlog proračuna Općine Fužine za 2024. godinu i projekciju za 

2025. i 2026. godinu, kako slijedi: 

Na članak 4. Posebnog dijela Prijedloga proračuna Općine Fužine za 2024. godinu i 

projekcija za 2025. i 2026. godinu. 

 

1. U razdjelu 002 Jedinstveni upravni odjel, Program 1005 Osnovno i 

srednjoškolsko obrazovanje i stipendiranje učenika i studenata, dodati novu 

aktivnost: Pomoč učenicima u srednjoškolskom obrazovanju, izvor 1.1. Opći primici, 

32 Materijalni rashodi, predlaže se iznos od 6400 €. 

 



 

6 
 

2. U razdjelu 002 Jedinstveni upravni odjel, Program 1001 Opći, upravni i 

administrativni poslovi, Redovna aktivnost upravnog odjela, Opći prihodi i 

primici, predlaže se planirana sredstva u Proračunu za 2024. godinu na kontu: 32 

Materijalni rashodi smanjiti za 6400 €, tako da se brojka 368.433,00 zamijeni brojkom 

362.033,00 €. 

 
Predsjednik Valentin Crljenko daje riječ Nataši Blažević Starčević.  

 

Nataša Blažević Starčević u ime predlagača obrazlaže Amandman na  prijedlog Proračuna 

Općine Fužine za 2024. godinu s projekcijama za 2025. i 2026. godinu. 

  

Predsjednik Valentin Crljenko traži očitovanje Načelnika o predloženom Amandmanu. 

 

Predlagatelj akta, Općinski načelnik David Bregovac, nije suglasan s podnošenjem 

Amandmana. 

 

Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspravu.  

 

Za raspravu su se javili Nataša Marohnić Trglavčnik i David Bregovac, a odgovore na pitanja 

dala je Nataša Blažević Starčević, Helena Pavić i Tea Štimac. 

 

Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu i daje na glasovanje predloženi Amandman. 

 

Sa 5 (pet) glasova ZA (Dario Colnar, Slobodan Huš, Sabina Urbanc, Nataša Blažević 

Starčević, Nataša Marohnić Trglavčnik) i 2 (dva) (Slavko Starčević i Valentin Crljenko) glasa 

PROTIV prihvaća se:  

 

Amandman na prijedlog Proračuna Općine Fužine za 2024. godinu s projekcijama za 

2025. i 2026. godinu 

(Amandman na  prijedlog Proračuna Općine Fužine za 2024. godinu sa projekcijama za 2025. 

i 2026. godinu čini sastavni dio Zapisnika) 

 

Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspravu o prijedlog Proračuna Općine Fužine za 2024. 

godinu s projekcijama za 2025. i 2026. godinu. 

Za raspravu su se javili Nataša Marohnić Trglavčnik i Nataša Blažević Starčević, a odgovore 

na pitanja dale su Tea Štimac, Josipa Vlahović i Helena Pavić. 

 

Nataša Blažević Starčević na temelju članka 51. Poslovnika Općinskog vijeća Općine Fužine 

(Službene novine Općine Fužine broj 06/21) želi podnijeti usmeni Amandman. 

 

Na temelju članka 51. Poslovnika Općinskog vijeća Općine Fužine (Službene novine Općine 

Fužine broj 06/21) Predsjednik Valentin Crljenko daje na glasovanje mogućnost usmenog 

podnošenja amandmana Nataše Blažević Starčević.  

 

Sa 7 (sedam) glasova ZA (Sabina Urbanc, Dario Colnar, Slavko Starčević, Valentin Crljenko, 

Nataša Blažević Starčević, Slobodan Huš, Nataša Marohnić Trglavčnik) prihvaća se mogućnost 

usmenog podnošenja Amandmana Nataše Blažević Starčević. 

 

Općinski načelnik David Bregovac, složio se s podnošenjem Amandmana.  
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Amandman se odnosi na nabavu Defibrilatora i glasi: 

 

Predlaže se da se u Proračunu pod Socijalnu skrb stavi Nabava defibrilatora s iznosom 7.500, 

00 eura pod Opće prihode - rashod za nabavu proizvedene dugotrajne imovine i da se uzme sa 

stavke Jedinstveni upravni odjel, Program 1012 turizam, aktivnost, obilježavanje 150 godina 

turizma. 

 

RAZDJEL 002 JEDINSTVENI UPRAVNI ODJEL 

GLAVA 00201 JEDINSTVENI UPRAVNI ODJEL 

PROGRAM 1012 TURIZAM 

AKTIVNOST A 100007 OBILJEŽAVANJE 150 GODINA TURIZMA 

Predlaže se da se s rečene aktivnosti planirana sredstva smanje za 7.500, 00 eura (Opći prihodi 

i primici) tako da se broj ,,100.000,00“ zamijeni s brojem ,,92.500,00“  

te s tim u vezi 

U PROGRAM 1007, KOJEM TREBA PROMIJENITI NAZIV ,,SOCIJALNA SKRB U 

,,SOCIJALNA SKRB I ZDRAVSTVO“, TREBA DODATI NOVU AKTIVNOST ,,RASHOD 

ZA NABAVU PROIZVEDENE DUGOTRAJNE IMOVINE (POSTAVLJANJE VANJSKOG 

DEFIBRILATORA NA JAVNOJ POVRŠINI U FUŽINAMA“ TE UNIJETI IZNOS,,7.500“. 

Na temelju članka 51. Poslovnika Općinskog vijeća Općine Fužine (Službene novine Općine 

Fužine broj 06/21) Predsjednik Valentin Crljenko daje na glasovanje mogućnost usmenog 

podnošenja amandmana Nataše Blažević Starčević.  

 

Sa 7 (sedam) glasova ZA (Sabina Urbanc, Dario Colnar, Slavko Starčević, Valentin Crljenko, 

Nataša Blažević Starčević, Slobodan Huš, Nataša Marohnić Trglavčnik) prihvaća se mogućnost 

podnošenja Amandmana Nataše Blažević Starčević. 

 

Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspravu o Amandmanu.  

Nitko se nije javio za raspravu. 

Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu i daje na glasovanje predloženi Amandman. 

 

Sa 7 (sedam) glasova ZA (Sabina Urbanc, Dario Colnar, Slavko Starčević, Valentin 

Crljenko,Nataša Blažević Starčević, Slobodan Huš, Nataša Marohnić Trglavčnik) prihvaća se: 

 

Amandman vezan uz nabavku defribrilatora 

(Amandman je priložen i u pismenom obliku i čini sastavni dio Zapisnika) 

 

Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu i daje na glasovanje donošenje Proračuna 

Općine Fužine za 2024. godinu s projekcijama za 2025. i 2026. godinu s predloženim 

Amandmanima. 

Sa 7 (sedam) glasova ZA (Sabina Urbanc, Dario Colnar, Slavko Starčević, Valentin Crljenko, 

Nataša Blažević Starčević, Slobodan Huš, Nataša Marohnić Trglavčnik) donosi se: 

 

Proračun Općine Fužine za 2024. godinu s projekcijama za 2025. i 2026. Godinu 
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Ad 5.:    

Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je primljen prijedlog Odluke o izvršavanju Proračuna 

Općine Fužine za 2024. godinu.  

Tea Štimac obrazložila je petu točku dnevnog reda. 

Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspravu. 

Za raspravu se javila Nataša Marohnić Trglavčnik, a odgovor na pitanje dala je Tea Štimac. 

Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu i daje na glasovanje donošenje pete točke 

dnevnog reda. 

 

Sa 7 (sedam) glasova ZA (Sabina Urbanc, Dario Colnar, Slavko Starčević, Valentin Crljenko, 

Nataša Blažević Starčević, Slobodan Huš, Nataša Marohnić Trglavčnik) donosi se 

 

Odluka o izvršavanju Proračuna Općine Fužine za 2024. godinu 

 

Ad 6.:    

Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je primljen prijedlog Višegodišnjeg plana 

uravnoteženja (proračuna) za razdoblje 2024.-2026. godine. 

Tea Štimac obrazložila je šestu točku dnevnog reda. 

Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspravu. 

Nitko se nije javio za raspravu. 

Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu i daje na glasovanje donošenje šeste točke 

dnevnog reda. 

 

Sa 7 (sedam) glasova ZA (Sabina Urbanc, Dario Colnar, Slavko Starčević, Valentin Crljenko, 

Nataša Blažević Starčević, Slobodan Huš, Nataša Marohnić Trglavčnik) donosi se 

 

Višegodišnji plan uravnoteženja za razdoblje 2024.-2026. godine 

 

Ad 7.:    

Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je primljen prijedlog Programa održavanja komunalne 

infrastrukture na području Općine Fužine za 2024. godinu.  

Josipa Vlahović obrazložila je sedmu točku dnevnog reda. 

Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspravu. 

Za raspravu se javila Nataša Marohnić Trglavčnik, a odgovor na pitanje dala je Josipa Vlahović. 

Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu i daje na glasovanje donošenje sedme točke 

dnevnog reda. 

 

Sa 7 (sedam) glasova ZA (Sabina Urbanc, Dario Colnar, Slavko Starčević, Valentin Crljenko, 

Nataša Blažević Starčević, Slobodan Huš, Nataša Marohnić Trglavčnik) donosi se 

 

Program održavanja komunalne infrastrukture                                                                           

na području Općine Fužine za 2024. godinu 

Ad 8.:    

Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je primljen prijedlog Programa građenja komunalne 

infrastrukture na području Općine Fužine za 2024. godinu. 

Josipa Vlahović obrazložila je osmu točku dnevnog reda. 

Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspravu. 

Za raspravu su se javile Nataša Marohnić Trglavčnik i Sabina Urbanc, a odgovor je dala Josipa 

Vlahović. 
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Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu i daje na glasovanje donošenje osme točke 

dnevnog reda. 

 

Sa 7 (sedam) glasova ZA (Sabina Urbanc, Dario Colnar, Slavko Starčević, Valentin Crljenko, 

Nataša Blažević Starčević, Slobodan Huš, Nataša Marohnić Trglavčnik) donosi se 

 

Program građenja komunalne infrastrukture                                                                       

na području Općine Fužine za 2024. godinu 

 

Ad 9.:    

Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je primljen prijedlog Programa javnih potreba u 

predškolskom i školskom odgoju i obrazovanju Općine Fužine za 2024. godinu. 

Maja Starčević obrazložila je devetu točku dnevnog reda. 

Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspravu. 

Za raspravu se javila Nataša Blažević Starčević,  a odgovore su dale Helena Pavić, Tea Štimac 

i Maja Starčević. 

 

Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu i daje na glasovanje donošenje devete točke 

dnevnog reda. 

 

Sa 7 (sedam) glasova ZA (Sabina Urbanc, Dario Colnar, Slavko Starčević, Valentin Crljenko, 

Nataša Blažević Starčević, Slobodan Huš, Nataša Marohnić Trglavčnik) donosi se 

 

Program javnih potreba u predškolskom i školskom odgoju i obrazovanju                         

Općine Fužine za 2024. godinu 

Ad 10.:    

Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je primljen prijedlog Socijalnog programa Općine 

Fužine za 2024. godinu.  

Maja Starčević obrazložila je desetu točku dnevnog reda. 

Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspravu. 

Nitko se nije javio za raspravu. 

Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu i daje na glasovanje donošenje desete točke 

dnevnog reda. 

 

Sa 7 (sedam) glasova ZA (Sabina Urbanc, Dario Colnar, Slavko Starčević, Valentin Crljenko, 

Nataša Blažević Starčević, Slobodan Huš, Nataša Marohnić Trglavčnik) donosi se 

 

Socijalni program Općine Fužine za 2024. Godinu 

Ad 11.:    

Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je primljen prijedlog Programa javnih potreba Općine 

Fužine u sportu za 2024. godinu. 

Maja Starčević obrazložila je jedanaestu točku dnevnog reda. 

Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspravu. 

Nitko se nije javio za raspravu. 

Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu i daje na glasovanje donošenje jedanaeste točke 

dnevnog reda. 

Sa 7 (sedam) glasova ZA (Sabina Urbanc, Dario Colnar, Slavko Starčević, Valentin Crljenko, 

Nataša Blažević Starčević, Slobodan Huš, Nataša Marohnić Trglavčnik) donosi se 

 

Program javnih potreba Općine Fužine u sportu za 2024. godinu 
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Ad 12.: 

Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je primljen prijedlog Programa javnih potreba Općine 

Fužine u kulturi za 2024. godinu. 

Maja Starčević obrazložila je dvanaestu točku dnevnog reda. 

Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspravu. 

Nitko se nije javio za raspravu. 

Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu i daje na glasovanje donošenje dvanaeste točke 

dnevnog reda. 

 

Sa 7 (sedam) glasova ZA (Sabina Urbanc, Dario Colnar, Slavko Starčević, Valentin Crljenko, 

Nataša Blažević Starčević, Slobodan Huš, Nataša Marohnić Trglavčnik) donosi se 

 

Program javnih potreba Općine Fužine u kulturi za 2024. godinu 

Ad 13.: 

Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je primljen prijedlog Programa korištenja sredstava 

ostvarenih od zakupa poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu Republike Hrvatske u 2024. 

godini. 

Josipa Vlahović obrazložila je trinaestu točku dnevnog reda. 

Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspravu. 

Nitko se nije javio za raspravu. 

Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu i daje na glasovanje donošenje trinaeste točke 

dnevnog reda. 

 

Sa 7 (sedam) glasova ZA (Sabina Urbanc, Dario Colnar, Slavko Starčević, Valentin Crljenko, 

Nataša Blažević Starčević, Slobodan Huš, Nataša Marohnić Trglavčnik) donosi se 

 

Program korištenja sredstava ostvarenih od zakupa poljoprivrednog zemljišta                           

u vlasništvu Republike Hrvatske u 2024. godini 

 

Ad 14.: 

Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je primljen prijedlog Programa korištenja sredstava 

naknade za promjenu namjene poljoprivrednog zemljišta na području Općine Fužine za 2024. 

godinu. 

Josipa Vlahović obrazložila je četrnaestu točku dnevnog reda. 

Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspravu. 

Nitko se nije javio za raspravu. 

Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu i daje na glasovanje donošenje četrnaeste točke 

dnevnog reda. 

 

Sa 7 (sedam) glasova ZA (Sabina Urbanc, Dario Colnar, Slavko Starčević, Valentin Crljenko, 

Nataša Blažević Starčević, Slobodan Huš, Nataša Marohnić Trglavčnik) donosi se 

 

Program korištenja sredstava naknade za promjenu namjene poljoprivrednog zemljišta 

na području Općine Fužine za 2024. godinu 

 

Ad 15.: 

Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je primljen prijedlog Programa utroška sredstava 

šumskog doprinosa za 2024. godinu. 

Josipa Vlahović obrazložila je petnaestu točku dnevnog reda. 

Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspravu. 
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Nitko se nije javio za raspravu. 

Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu i daje na glasovanje donošenje petnaeste točke 

dnevnog reda. 

 

Sa 7 (sedam) glasova ZA (Sabina Urbanc, Dario Colnar, Slavko Starčević, Valentin Crljenko, 

Nataša Blažević Starčević, Slobodan Huš, Nataša Marohnić Trglavčnik) donosi se 

 

Program utroška sredstava šumskog doprinosa za 2024. godinu 

 

Ad 16.: 

Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je primljen prijedlog Odluke o izradi Izmjena i dopuna 

Prostornog plana uređenja Općine Fužine. 

Josipa Vlahović obrazložila je šesnaestu točku dnevnog reda. 

Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspravu. 

Za raspravu se se javile Sabina Urbanc i Nataša Blažević Starčević,  a odgovore su dale Josipa 

Vlahović i Helena Pavić. 

Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu i daje na glasovanje donošenje šestnaeste točke 

dnevnog reda. 

 

Sa 7 (sedam) glasova ZA (Sabina Urbanc, Dario Colnar, Slavko Starčević, Valentin Crljenko, 

Nataša Blažević Starčević, Slobodan Huš, Nataša Marohnić Trglavčnik) donosi se 

 

Odluka o izradi Izmjena i dopuna Prostornog plana uređenja Općine Fužine 

 

Ad 17.: 

Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je primljen prijedlog Odluke o visini koeficijenta za 

obračun plaće službenika u Jedinstvenom upravnom odjelu Općine Fužine. 

Helena Pavić obrazložila je sedamnaestu točku dnevnog reda. 

Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspravu. 

Za raspravu se se javile Nataša Marohnić Trglavčnik i Nataša Blažević Starčević,  a odgovore 

su dali Helena Pavić i David Bregovac. 

Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu i daje na glasovanje donošenje sedamnaeste 

točke dnevnog reda. 

 

Sa 6 (šest) glasova ZA (Sabina Urbanc, Dario Colnar, Slavko Starčević, Valentin Crljenko, 

Slobodan Huš, Nataša Marohnić Trglavčnik) i 1 (jedan) glas SUZDRŽAN (Nataša Blažević 

Starčević) donosi se 

 

Odluka o visini koeficijenta za obračun plaće službenika                                                        

u Jedinstvenom upravnom odjelu Općine Fužine 

Ad 18: 

Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je primljen prijedlog Odluke o raspoređivanju 

sredstava za redovito financiranje političkih stranaka zastupljenih u Općinskom vijeću Općine 

Fužine za 2024. godinu. 

Helena Pavić obrazložila je osamnaestu točku dnevnog reda. 

Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspravu. 

Nitko se nije javio za raspravu. 

Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu i daje na glasovanje donošenje osamnaeste 

točke dnevnog reda. 
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Sa 7 (sedam) glasova ZA (Sabina Urbanc, Dario Colnar, Slavko Starčević, Valentin Crljenko, 

Nataša Blažević Starčević, Slobodan Huš, Nataša Marohnić Trglavčnik) donosi se 

 

Odluka o raspoređivanju sredstava za redovito financiranje političkih stranaka 

zastupljenih u Općinskom vijeću Općine Fužine za 2024. godinu 

 

Ad 19.: 

Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je primljen prijedlog Odluke o usvajanju Plana 

upravljanja imovinom u vlasništvu Općine Fužine za 2024. godinu. 

Helena Pavić obrazložila je devetnaestu točku dnevnog reda. 

Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspravu. 

Nitko se nije javio za raspravu. 

Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu i daje na glasovanje donošenje devetnaeste 

točke dnevnog reda. 

 

Sa 7 (sedam) glasova ZA (Sabina Urbanc, Dario Colnar, Slavko Starčević, Valentin Crljenko, 

Nataša Blažević Starčević, Slobodan Huš, Nataša Marohnić Trglavčnik) donosi se 

 

Odluka o usvajanju Plana upravljanja imovinom                                                                         

u vlasništvu Općine Fužine za 2024. godinu 

Ad 20.: 

Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je primljen prijedlog Odluke o utvrđivanju mjerila za 

naplatu usluga Dječjeg vrtića „Snježna pahulja“ od roditelja – korisnika usluga. 

Helena Pavić obrazložila je dvadesetu točku dnevnog reda. 

Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspravu. 

Za raspravu se javila Nataša Blažević Starčević, a odgovor je dala Tea Štimac.  

Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu i daje na glasovanje donošenje dvadesete točke 

dnevnog reda. 

 

Sa 7 (sedam) glasova ZA (Sabina Urbanc, Dario Colnar, Slavko Starčević, Valentin Crljenko, 

Nataša Blažević Starčević, Slobodan Huš, Nataša Marohnić Trglavčnik) donosi se 

 

Odluka o utvrđivanju mjerila za naplatu usluga Dječjeg vrtića „Snježna pahulja“                  

od roditelja – korisnika usluga 

Ad 21.: 

Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je primljen prijedlog Odluke o davanju prethodne 

suglasnosti na Pravilnik o izmjenama i dopunama Pravilnika o unutarnjem ustrojstvu i načinu 

rada Dječjeg vrtića „Snježna pahulja“. 

Helena Pavić obrazložila je dvadeset i prvu točku dnevnog reda. 

Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspravu. 

Za raspravu se javila Nataša Blažević Starčević, a odgovore su dale Tea Štimac i Helena Pavić.  

Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu i daje na glasovanje donošenje dvadeset i prve 

točke dnevnog reda. 

 

Sa 7 (sedam) glasova ZA (Sabina Urbanc, Dario Colnar, Slavko Starčević, Valentin Crljenko, 

Nataša Blažević Starčević, Slobodan Huš, Nataša Marohnić Trglavčnik) donosi se 

 

Odluka o davanju prethodne suglasnosti na Pravilnik o izmjenama i dopunama 

Pravilnika o unutarnjem ustrojstvu i načinu rada Dječjeg vrtića „Snježna pahulja“ 
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Ad 22.: 

Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je iz područja civilne zaštite primljen prijedlog Analize 

stanja sustava Civilne zaštite na području Općine Fužine za 2023. godinu i prijedlog Godišnjeg 

plana razvoja sustava civilne zaštite na području Općine Fužine za 2024. godinu s financijskim 

učincima za trogodišnje razdoblje. 

Helena Pavić obrazložila je dvadeset i drugu točku dnevnog reda. 

Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspravu. 

Nitko se nije javio za raspravu. 

Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu i daje na glasovanje donošenje dvadeset i druge 

točke dnevnog reda. 

 

Sa 7 (sedam) glasova ZA (Sabina Urbanc, Dario Colnar, Slavko Starčević, Valentin Crljenko, 

Nataša Blažević Starčević, Slobodan Huš, Nataša Marohnić Trglavčnik) donosi se 

 

Analiza stanja sustava Civilne zaštite na području Općine Fužine za 2023. godinu 

 

Sa 7 (sedam) glasova ZA (Sabina Urbanc, Dario Colnar, Slavko Starčević, Valentin Crljenko, 

Nataša Blažević Starčević, Slobodan Huš, Nataša Marohnić Trglavčnik) donosi se 

 

Godišnji plan razvoja sustava Civilne zaštite na području Općine Fužine za 2024. 

godinu s financijskim učincima za trogodišnje razdoblje 

 

Ad 23.: 

Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je primljen prijedlog Odluke o izboru najpovoljnije 

ponude za prodaju nekretnina u vlasništvu Općine Fužine. 

Helena Pavić obrazložila je dvadeset i treću točku dnevnog reda. 

Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspravu. 

Nitko se nije javio za raspravu. 

Nataša Blažević Starčević izjavljuje da se izuzima sa glasovanja za ovu točku dnevnog reda i 

napušta prostoriju za vrijeme glasovanja. 

Sukladno članku 10. i 11. Etičkog kodeksa nositelja političkih dužnosti Općine Fužine 

(„Službene novine Općine Fužine“ broj 03/22) gđa. Nataša Blažević Starčević biti će izuzeta iz 

glasovanja zbog srodstva po krvi s predloženim ponuditeljem. 

Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu i daje na glasovanje donošenje dvadeset i treće 

točke dnevnog reda. 

 

Sa 6 (šest) glasova ZA (Sabina Urbanc, Dario Colnar, Slavko Starčević, Valentin Crljenko, 

Slobodan Huš, Nataša Marohnić Trglavčnik) donosi se 

 

Odluka o izboru najpovoljnije ponude za prodaju nekretnina                                              

u vlasništvu Općine Fužine 

Ad 24.: 

Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je primljen prijedlog Zaključka Općinskog vijeća 

Općine Fužine kojim se Pročelnici Jedinstvenog upravnog odjela Općine Fužine nalaže da u 

roku  od 30 dana od datuma donošenja Zaključka pripremi Nacrt prijedloga Pravilnika o 

sufinanciranju troškova srednjoškolskog obrazovanja učenika s područja općine Fužine. 

Pročelnica Helena Pavić još jednom napominje da donošenje predloženog Zaključka nije u 

skladu sa zakonom, Statutom i Poslovnikom Općinskog vijeća. 

Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspravu. 

Nitko se nije javio za raspravu. 
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Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu i daje na glasovanje donošenje dvadeset i  

četvrte točke dnevnog reda. 

 

Sa 4 (četiri) glasa ZA (Dario Colnar, Slobodan Huš, Nataša Blažević Starčević, Sabina 

Urbanc), 2 (dva) glasa PROTIV (Slavko Starčević i Valentin Crljenko) i 1 (jednim) glasom 

SUZDRŽAN (Nataša Marohnić Trglavčnik) donosi se: 

 

Zaključak Općinskog vijeća Općine Fužine kojim se Pročelnici Jedinstvenog upravnog 

odjela Općine Fužine nalaže da u roku  od 30 dana od datuma donošenja Zaključka 

pripremi Nacrt prijedloga Pravilnika o sufinanciranju troškova srednjoškolskog 

obrazovanja učenika s područja općine Fužine 

 

Ad 25.: Vijećnička pitanja 

Slijedom prijave predsjednik Valentin Crljenko poziva vijećnike da upute vijećnička pitanja. 

 

1. Sabina Urbanc - Prvo pitanje: 

Prije nekog vremena krenuli smo s odvajanjem otpada na kućnom pragu kako bi se         

kasnije taj otpad mogao reciklirati, zanima me kako to funkcionira u praksi, da li unutar 

Komunalnog trgovačkog poduzeća Fužine d.o.o. selektirate taj otpad ručno ili postoji 

neki stroj, gdje taj otpad završava?   

Drugo pitanje: 

- Sabina Urbanc: Odvoz krupnog otpada ne funkcionira, potrebno se naručiti putem e-

maila, što je komplicirano za starije stanovništvo, postoje liste i čekanja osobno sam 

isto slala i tada su mi rekli da je 40 ljudi ispred mene i osobno sam Vas kontaktirala 

vezano za taj problem, na što se odgovorili da morate odraditi niz sastanaka vezano za 

tu temu. Imate li neku novu informaciju vezano za to i rješenje tog problema? 

 

- David Bregovac: Meni Vi niste jasni. U prijedlogu Dnevnog reda današnje sjednice 

bile su točke Godišnjeg pregleda rada tvrtke Komunalac d.o.o., Delnice i Fužine d.o.o., 

Lič, koje se bave odvozom i zbrinjavanjem krupnog otpada. Međutim Vi ste te točke 

maknuli s Dnevnog reda, a mogli ste to pitanje postaviti direktno tim ljudima da ste to 

htjeli. Umjesto da dobijete točne informacije od njih i plasirate ih u javnost Vi sad pitate 

mene. Ja Vam odgovore na ta pitanja ne znam i moram Vam odgovoriti pisanim putem. 

 

- Sabina Urbanc: Pa mi onda odgovorite pisanim putem. 

2. Nataša Blažević Starčević: Na prethodnim sjednicama Općinskog vijeća doznali smo 

da na području općine Fužine rade dva PR-a, jedan angažiran putem Općine Fužine, a 

drugi preko Turističkog. Znamo da je mjesečni iznos za PR koji Općina Fužine izdvaja 

560 EUR-a, koji je iznos koji izdvaja Turistička? 

 

- Nataša Blažević Starčević: Imam samo jedno pitanje? 

- David Bregovac: U prijedlog Dnevnog reda bio je i Godišnji pregled rada navedene 

firme. Vi ste to maknuli s Dnevnog reda. Ja Vam ne znam odgovor na to pitanje. 

Odgovor će Vam biti dostavljen pisanim putem. 

 

- Nataša Blažević Starčević: Molim odgovor pisanim putem. Vi ste Skupština  

Komunalnog trgovačkog poduzeća Fužine d.o.o., pa pretpostavljam da znate. 

 

- David Bregovac: Ne znam. 
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3. Dario Colnar: Odustaje od jednog vijećničkog pitanja.  

Dio stanovnika Liča Doljnjeg Sela nema telefonsku liniju već mjesec i pol dana. Šta            

znate po tom pitanju, koji je razlog da u tom dijelu Liča nema telefonske linije i kada će 

dobiti telefon. 

 

- David Bregovac: Općina Fužine nema ingerenciju nad telekomunikacijama. Općina 

Fužine je dala Suglasnost firmi Ericcson Nikola Tesla za radove, ali ne mam informaciju 

jesu li to riješili. 

 

- Dario Colnar: Problem još nije riješen, znači ljudi čekaju bolje dane. 

 

- David Bregovac: Čekaju firmu Ericcson Nikola Tesla. 

 

4. Slobodan Huš: Odustaje od jednog vijećničkog pitanja.  

Da li možete pitati nekog iz firme Hrvatske ceste vezano za podvožnjak na Belom Selu  

iznad kojeg ide pruga sakuplja iznad kojeg ide pruga, kada su velike kiše u njemu je 

više od pola metra vode i nema nikakve odvodnje od tog podvožnjaka. 

 

- David Bregovac: Josipa zapiši. To je županijska cesta. Riješiti ćemo! 

 

5. Slavko Starčević: Mene zanima šta je s asfaltom u Liču koji se digao i napravila se 

rupa kod trafostanica iza kuće Vlahović Mladena, poslije jezera na lijevu stranu. Treba 

sanitrati tu rupu. 

 

- David Bregovac: Nisam imao tu informaciju. Sanirati ćemo. 
 

Nakon završenih rasprava po točkama dnevnog reda predsjednik Valentin Crljenko se zahvalio 

svima na suradnji te zaključuje sjednicu Općinskog vijeća Općine Fužine u 19:20 sati. 

 

            Zapisničar                                                                                            Predsjednik 

 

          Nensi Urbanc, v.r.                                                                             Valentin Crljenko, v.r. 
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